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When Elizabeth Bennet first meets eligible bachelor Fitzwilliam Darcy, she thinks him
arrogant and conceited; he is indifferent to her good looks and lively mind. When she
later discovers that Darcy has involved himself in the troubled relationship between his
friend Bingley and her beloved sister Jane, she is determined to dislike him more than
ever. In the sparkling comedy of manners that follows, Jane Austen shows the folly of
judging by first impressions and superbly evokes the friendships,gossip and snobberies
of provincial middle-class life.
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Just couldnt enjoy Jane Austen

-----------------------------
原文的感觉和翻译之后的真是不一样。看得最放松和开心的一本书了。前面和后面的评
述有点硬，不过慢慢看也挺有意思。

-----------------------------
简小姐的讽刺很到位，此版装帧印刷都没话

-----------------------------
I am ill qualified,to recommend myself to strangers.I certainly have not the
talent,which some people possess,of conversing easily with those I have never seen
before.I cannot catch their tone of conversation,or appear interested in their



concerns,as I often see done.

-----------------------------
就熟悉到……感觉本内特太太都是我的老友了……

-----------------------------
本科论文

-----------------------------
i like you and how can i confess it to you?

-----------------------------
2010 summer, first English book

-----------------------------
补标

-----------------------------
"It is a truth universally acknowledged, that a single man in possession of a good
fortune, must be in want of a wife." /
讀英文原著的好處在於，除去故事本身，語言的魅力也是無法忽視的，好多句子都經典
優雅。愛情故事本身就充滿「套路」，兩三百年來都如此，那些糾纏在Elizabeth與Dar
cy先生之間的「傲慢」與「偏見」的情感流動，兜兜轉轉，始終是愛情。我耐心看到最
後一頁，等的就是我預猜的結局。

-----------------------------
我靠好自豪……

-----------------------------
人生第一本原著。当年看译文的时候极其喜欢，这次找原著来看，反而没有那么爱了，
反而觉得……怎么说呢……价值观变了吧。漂亮有个性的lizzy可以遇到darcy，漂亮性
格好的jane能遇到binley，而相貌平平头脑聪明的lucas小姐只能凭理智选择collins,还要
被女主人公嫌弃为愚蠢。所以说，这本书里最大的傲慢与偏见，我恰恰认为来自于女主
人公。

-----------------------------



比emma和mansfield park都好，好很多

-----------------------------
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书评

The author, Jane Austen (16 December 1775 – 18 July 1817) , was a female English
novelist whose works of romantic fiction, set among the landed gentry, earned her a
place as one of the most widely read writers in English literature. Her realism, biting i...  
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